



小巧勁抽 春季好幫手

在潮濕的春季，衣服怎晾也晾不乾，地板和牆壁總是滲出水珠，家具也散發出霉臭味。德國寶全新抽濕機 DHM-806，小巧勁抽，幫您解決潮濕季節的煩惱，更特設HEPA過濾網及負離子空氣淨化功能，減少塵埃和污染物，保持家居乾爽清新又健康。


Keep Spring Weather Fresh

German Pool's Dehumidifier DHM-806 is the perfect combo of dehumidifier and air purifier. Get a compact and efficient dehumidifier just in time for spring. With large capacity and ionizer function, keep your home fresh during humid and damp weather.

請查看產品詳情

Please check the product details



規格 Specifications	
型號 Model	DHM-806
抽濕量 Dehumidifying Capacity	
廠方標準 (溫度30°C、濕度80%) Manufacturer's Standard (30°C, RH80%)	13L/日Day
能源標籤標準 (溫度26.7°C、濕度60%) EELS Standard (26.7°C, RH60%)	6L/日Day
能源標籤 Energy Label	2級 / Grade 2
電壓 Voltage / 頻率 Frequency	220-240 V / ~ 50 Hz
功率 Power (26.7°C, RH60%)	140 W
水箱容量 Water Tank Capacity	2.5 L
機身尺寸 Product Dimensions	(H) 490mm (W) 305 mm (D) 192 mm
淨重 Net Weight	10.5 kg
適用室溫 Applicable Room Temperature	5°C - 32°C
定時 Timer	2/4/8 hr
配件 Accessories	 排水管 Drain Pipe 約1m

德國寶抽濕機系列 German Pool Dehumidifier Series



產品規格及設計如有變更，恕不另行通知。最新版本以www.germanpool.com網上版為準。
Specifications are subject to change without prior notice. Refer to www.germanpool.com for the most updated version.

中英文版本如有出入，一概以中文版為準。
If there is any inconsistency or ambiguity between the English version and the Chinese version, the Chinese version shall prevail.

* 以溫度30°C、濕度80%環境下計算
* Calculated under conditions of 30°C and 80% humidity

德國寶 (香港) 有限公司 GERMAN POOL (HONG KONG) LIMITED

香港 Hong Kong

銅鑼灣 FASHION WALK 京士頓街9號 T. +852 6530 5963
Fashion Walk, 9 Kingston Street, Causeway Bay T. +852 3110 2030

土瓜灣新寶工商中心地舖 T. +852 9387 2380
Upper G/F, Newport Centre, Tokwan T. +852 2773 2828

九龍灣MegaBox L5-5舖 T. +852 9018 8648
Shop L5-5, MegaBox, Kowloon Bay T. +852 3907 0356

中國 China

佛山市順德區大良街道五沙新翔路8號 T. +86 757 2219 6888
8 Xinxiang Road, Wusha, Daliang, Shunde District, Foshan City

澳門 Macau

偉利喇街寶豐工業大廈3樓A室 T. +853 2875 2699
3A, Edificio Industrial Pou Fung, R. de Francisco Xavier Pereira



© 版權所有。未獲本公司授權，不得翻印、複製或使用本單張作任何商業用途。
© All rights reserved. Copying, reproducing or using the contents of this leaflet is not allowed.

DHM-806-PS-22(3)

GERMAN POOL 

抽濕機

DHM-806

HEPA
高效
濾網

空氣
淨化

13L*
/日Day



* 以溫度30°C、濕度80%環境下計算
* Calculated under conditions of 30°C and 80% humidity



DHM-806 抽濕機 小而強勁 徹底抽濕

13公升/日抽濕量

抽濕量高達13公升/日*，特設連續排水功能並配備排水管，24小時全天候抽濕，抽濕量更大，時刻享受乾爽舒適，減少異味及霉菌，更無需頻繁清理水箱。

13 Liters/ Day Dehumidifying Capacity

The dehumidifier capacity is 13 liters/day*. It has a continuous dehumidify function and is equipped with a drain pipe. It can continuously dehumidify throughout the day without the need to change the water tank frequently.



* 以溫度30°C、濕度80%環境下計算
* Calculated under conditions of 30°C and 80% humidity.

HEPA 過濾網 + 負離子淨化

HEPA 過濾網，有效的過濾空氣中微塵粒子、過敏原及污染物。特別設計全新淨化功能，利用負離子的技術有效淨化空氣，減少細菌和塵埃，呵護一家大細健康。



HEPA Filter + Ionizer Technology

Efficient HEPA filter effectively filters ultra-fine dust particles, allergens and pollutants in the air. The new ionizer function effectively reduces bacteria and dust, protecting the family from allergens.

多功能面板

簡易的輕觸式多功能板面，內置抽濕、風扇、乾衣、連續抽濕4種模式、兩段風速及淨化功能，更可預約開機或關機，只需輕鬆一按，隨心所欲。



Easy to Use Control Panel

The dehumidifier has a simple multi-functional control panel with built-in dehumidifier, fan, dry clothes and continuous dehumidification. 4 modes and two wind speeds, with ionizer and timer functions.

貼心設計

User Friendly Design



定時功能

特設2、4、8小時定時功能，可根據個人的需要，自由設定開機或關機時間，有效節省能源。

Timer Function

Special 2, 4, 8 hour timer function, set the time according to your personal needs while effectively saving energy.



移動式靈活設計

抽濕機側面配有把手，底部備有順滑滾輪，方便靈活移動，抽濕不受位置局限。

Mobile and Flexible Design

Equipped with a handle on the side and castors on the bottom for easy movement. Keep every corner of your home fresh.



寧靜操作

41 dB 低噪音設計，比一般抽濕機運轉時更加安靜，讓您和家人享受更舒適、寧靜的睡眠。

Quiet Operation

The dehumidifier operates at 41 dB allowing the low noise design for quieter environments and more enjoyable sleep.



自動除霜功能

當室溫下降及濕度上升時，抽濕機會自動除去機內的結霜，確保抽濕機在低溫狀態下也能正常運作。

Automatic Defrost Function

The dehumidifier automatically removes the frost inside ensuring it works perfectly at low temperatures.

纖薄機身

機面只約 A4 紙大小，流線型的纖薄機身更方便收納，底部備有滾輪，可隨心靈活移動，讓家中每個角落清新舒爽。



Position Dehumidifier to Your Preference

The streamlined slim body is more convenient to store. The bottom is equipped with castors, which can be moved flexibly to make every corner of the home fresh and comfortable.